

IMPORTANT SAFETY RECALL

MR. STEAK™ Gas Grills

Model Nos. MS-4B-PG (four burner) and MS-5B-PG (five burner)



The regulator hose with an attached fuel gauge can melt if it comes in contact with the bottom of the grill's firebox, posing a fire hazard.

If your grill has a fuel gauge attached to the regulator hose and the fuel line is not attached to the side of the grill, stop using the grill and contact the MR. STEAK recall hotline to receive a free repair kit.



833-677-8325 or 833-MRSTEAK from 8 a.m. to 6 p.m. ET Monday through Friday, or online at mrsteak.com/repairpartskit

Post Until: April 15, 2020

In cooperation with
U.S. Consumer Product Safety Commission
and Health Canada

RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS CONCERNANT UN RAPPEL DE SÉCURITÉ

GRILS À GAZ MR. STEAK^{MD}

Modèles No. MS-4B-PG (quatre brûleurs) et MS-5B-PG (cinq brûleurs)

Le tuyau de régulateur avec une jauge à carburant attachée peut fondre s'il entre en contact avec le dessous de la chambre de combustion du gril, ce qui crée un risque d'incendie.

Si votre gril a une jauge à carburant attachée au tuyau de régulateur et si la conduite de carburant n'est pas attachée au côté du gril, cesser d'utiliser le gril et contactez la ligne téléphonique de rappel MR. STEAK pour recevoir une trousse de réparation gratuite.

833-677-8325 ou 833-MRSTEAK de 8h00 à 18h00, heure de l'Est, du lundi au vendredi, ou en ligne sur le site mrsteak.com/repairpartskit

En coopération avec Santé Canada et
la Consumer Product Safety
Commission des États-Unis

Afficher jusqu'au : 15 avril, 2020